
Protokół 

obrad LI sesji 

Rady Miejskiej Góry 

z dnia 2 września 2022 r. 

   

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 730 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze a zakończyła około godziny 750.   

Rada obradowała w składzie 10 osobowy. Nieobecni – Bartłomiej Czyż, Leszek Ciastoń, 

Kazimierz Dąbrowski, Zygmunt Iciek, Zbigniew Przybylski. W sesji udział brały osoby 

zaproszone wg. załączonych list obecności.  

 

Ad. 1 Otwarcie   

Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper przywitał Radnych, Burmistrz 

Góry Irenę Krzyszkiewicz oraz wszystkich obecnych na Sali.  

Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.    

  

Porządek obrad przedstawiał się następująco.   

1. Otwarcie. 

2. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2022. 

3. Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra.   

4. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 2 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2022. 

Burmistrz przedstawiła wprowadzane zmiany. Zmiany dotyczą między innymi przebudowy świetlicy 

w Grabownie, wyłoniony został wykonawca, potrzebne są środki aby podpisać umowę. Wprowadzane 

są również nienależnie pobrane świadczenia przez klientów OPS. Rekompensata za wiatraki została 

nam przyznana, kwota około pół miliona złotych została zwrócona przez Wojewodę. 

Adam Chmiel zapytał czy nie było zainteresowania przetargowego na drugi etap przebudowy murów 

obronnych? Pieniądze te są przesuwane na przebudowę świetlicy w Grabownie.  

Burmistrz odpowiedziała, że nie było zainteresowania w przetargach. Postanowiono, że  są inne 

priorytety. Trzeba poczekać na lepszą sytuację. Prawdopodobnie gmina będzie musiała poręczyć 

kredyt 6 mln zł dla ZEC, pogorszy to nasze wskaźniki.  

Radny Henryk Drozdowski opuścił salę obrad.  

Adam Chmiel poprosił aby Kierownik OPS Edyta  Lisiecka przedstawiła skąd biorą się dodatkowe 

środki pozyskane z nienależnie pobranych świadczeń.  

Edyta Lisiecka odpowiedziała, że są to środki, które OPS pozyskuje od dłużników np. z funduszu 

alimentacyjnego. OPS wypłaca alimenty a później stara się o zwrot środków od dłużników.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 



Radni 9 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 3 Uchwała zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Gminy Góra.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto głosowanie.   

Radni 9 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę.   

 

Ad. 4  Zamknięcie obrad.  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie LI sesji Rady 

Miejskiej Góry.   

Na tym protokół zakończono.   

Prot. Mateusz Szuszkiewicz  


